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Mötet diskuterade åter möjligheterna att få bättre kontaktnät på FK. 
Omorganisation på FK har medfört att det i dagsläget är väldigt svårt att få fram 
vem som arbetar med t ex FK-läkarna. 
 
Frågan om höjning av medlemsavgiften diskuterades men mötet enades om att 
förslå stämman att avgiften ska vara oförändrad under nästa verksamhetsår. 
Även andra ekonomiska frågor togs upp som t ex byte till konton med högre 
ränta., samt bidraget från AFA. 
 
Antalet betalande medlemmar är f n 167 st. 
 
Hemsidan ser väldigt bra ut tycker vi – vad anser Du som medlem? Förslag till 
förbättringar  
 
Vad gäller årsmötet så har Gustaf Neander tillfrågats som mötesordförande med 
anledning av Börje Tillboms bortgång. 
Drygt 30 medlemmar har anmält sig vilket nästan är en tredubbling mot 
föregående år. 
 
Mötet diskuterade kriterier för bästa artikel/avhandling och möjligheten att 
presentera stipendiat och artikelförfattare på höstmötet.   
 
Datum för vårmötet och ämne diskuterades och planerades. 
 
Professuren i försäkringsmedicin har vunnit laga kraft. 
 


